
             Församlingskårens styrelsemöte den 17 Januari 2024 

 

Plats: Hemma hos Eric och Margareta Juhlin i Hunshult. 

Tid: 18.00 till 20.30 

Närvarande: Örjan Goës, Magnus Sollersten, Peter Buch, Eija Andersson, Eric 

Juhlin och Margareta Juhlin. 

Kvällen inleddes med fika under vilket kommande kyrkoblad genomgicks. 

 

§ 1. Örjan inledde därefter styrelsemötet. Margareta förde protokoll. 

§ 2. Margareta presenterade verksamhetsberättelsen för året 2023. Denna gicks   

      därefter igenom punkt för punkt. 

 

§ 3. Kommande årsmöte den 8:e februari förbereddes: 

       Styrelsen föreslogs bli oförändrad: Örjan ordförande, Magnus v. ordförande,  

       Eija kassör, Margareta sekreterare. Övriga styrelsemedlemmar: Eric,  

       Kirsten och Peter Buch. 

       Valberedning: styrelsen. 

 

§ 4. Följande aktiviteter föreslogs under 2024: 

       Fortsätta med Kyrkans dagbok som underlag för månadsmötena. Ingen ny  

       bok behöver införskaffas. 

       Förslag på lämplig söndag för församlingskollekt till kåren? 

       Målet för kommande församlingsutfärd diskuterades. 

       Peter Buch inbjöd ånyo till Sommarmöte 2024 i hemmet i Hägghult. 

       Julfesten, som firats på Helgas restaurang, var mycket lyckad och föreslogs  

       bli en tradition. Rolf Liljenberg med barn och barnbarn föreslogs som  

       underhållare vid kommande julfest. 

 



       Eric föreslog att slopa fikat vid månadsmötena. Förslaget att förlägga dessa  

       möten på eftermiddagstid diskuterades också. Magnus fick till uppgift att  

       förhöra sig om husmor ev. kunde förbereda fikat till månadsmötena. 

       Att diskmaskinen ur miljöaspekt bör fyllas helt före disk togs upp. 

 

§ 5. Peter förde fram tanken på en gemensam Inspirationsdag. Målet för denna  

      är att samtliga inom kyrka och församling skall sträva mot samma  

      mål och att öka intresset för kyrkans alla verksamheter.  

 

§ 6. Eric hade författat en skrivelse, där han motsätter sig sammanslagning till  

       annan församling. Kårmedlemmarnas åsikter om detta skall diskuteras på  

       kommande årsmöte. Magnus arbetar för att en ny kyrkoherde anställs i  

       församlingen.  

 

§ 7. Örjan avslutade med en andakt och därefter sjöng man sv. Ps. 190. 

 

Sekreterare:    Justeras: 

Margareta Juhlin      Eric Juhlin                     

    

        

         


